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Verslag 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, P. Van Waes, T. Willaert, R. Ramakers, R. 
Smith, M. Smits, L. Peetroons, J. Van Peteghem, 2 gasten van ‘Sporttijden’ 
Verontschuldigd: E. Chevrolet 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG 16/12 

Goedgekeurd. 
 

2 MAIL FC – CLUBS 

Er werd beslist om ons als federatie in 1ste instantie afzijdig te houden in de situatie rond Arctic.  
 
Inmiddels is er al iets meer duidelijkheid omtrent het hele gebeuren en om tegemoet te komen aan 
de vraag van de clubs, zal budget voorzien worden om te investeren in materiaal. Vraag hierbij: 
waarin moet de federatie precies investeren om meer kwaliteit te kunnen bieden aan de gebruikers? 
Jos Jacobs zal een bevraging doen naar de clubs. 
 
Morgen gaat ook nog een vergadering vastgelegd met de FC-organisatoren en de federatie  
 

3 SPORTTIJDEN 

De mensen van Sporttijden geven een korte uiteenzetting over hun systeem omtrent 
inschrijvingen/registratie van wegwedstrijden. 
 
Er zijn inmiddels 3 testen afgerond en vanavond wordt het systeem voorgelegd aan de rvb. Vervolgens 
is het de bedoeling om 2 infosessies in te richten voor geïnteresseerde clubs. 
 
Hun aanbod is een totaal pakket (of aparte onderdelen) bestaande uit: 
inschrijvingsplatform/tijdsregstratie/fotservice/Uitslagverwerking/… 
 

4 TOPSPORT 

FEEDBACK TASKFORCE 

De grootste verandering: budgetverschuiving van de ontwikkelingsprogramma’s 1 en 2 (regionale 
werking TSS) naar ontwikkelingsprogramma 3 (Beloftenwerking).  
Er is met andere woorden minder ingezet op de hele jonge talenten en meer op de Beloften. 
 
P. Milanov zijn contract werd stopgezet. 
Er is een contract goedgekeurd van 6 maanden voor Steven Taelman. 
 
Budget voor de prestatieprogramma’s per individuele atleet blijft ongeveer gelijk, alleen Niels 
Pittomvils valt weg. 
 
Kort samengevat: daling bij de subsidies salarissen, daling bij de ontwikkelingsprogramma’s, stijging 
bij de prestatieprogramma’s. 
Algemeen: €76.000 minder subsidies dan vorig jaar. 
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5 EVALUATIE BK MARATHON EINDHOVEN 2019 

Zie uitgebreid verslag van Jos Jacobs. 
 

6 BEGROTING 2020 

 TOPSPORT: Het is de bedoeling om de budgetten deze week nog te communiceren naar de 
Elite-atleten zodat men weet wat ze al dan niet nog kunnen indienen. 

 M. Smits bespreekt de belangrijkste punten. 
 Naast de vermindering in Topsport, is er ook een besparing van 4,5% op de basissubsidie. Het 

is dus een uitdaging om het budget in evenwicht te houden. 
  

7 VOORSTELLEN WIJZIGINGEN STATUTEN EN HR 

Volgende rvb! 
 

8 AANPASSING TUCHTREGLEMENT 

Volgende rvb! 
 

9 ELEKTRONISCH STEMMEN AV 

Ludwig heeft inmiddels enkele offertes ontvangen van verschillende systemen. 
Er zijn echter geen kandidaten voor een mandaat van 1 jaar in de rvb, dus het zou enkel gebruikt 
worden ter vervanging van de rode/groene stemmen. De kosten die verbonden zijn aan een 
elektronisch stemsysteem zijn niet min en iedereen is het eens om dit pas te implementeren wanneer 
er ook een verkiezing voor een bestuurder is. 
 

10 EINDRAPPORT WERKGROEP INFORMATICA/WEDSTRIJDSOFTWARE 

3 Leveranciers werden aangeschreven en vergeleken. 
Athletix Manager/Atletiek.nu/Track Assist 
 
De werkgroep vraagt een mandaat om verder te onderhandelen met Atletiek.nu. 
 
De werkgroep krijgt de goedkeuring om te onderhandelen. 
 

11 WERKGROEP CUMMUNICATIE 

Er zullen binnenkort 2 enquêtes opgestart worden om te peilen naar de noden van het werkveld. 
 

12 VACATURE COMMUNICATIE: STAND VAN ZAKEN 

EXTRA: Er komt binnenkort ook een nieuwe vacature voor opleidingsverantwoordelijke (ter 
vervanging van Sofie Geerts). 
 
Voor de vacature Communicatie werden 5 kandidaten effectief uitgenodigd voor een schriftelijke 
proef. Er is een geschikte kandidaat gevonden en hij zou in april kunnen starten. De procedure loopt. 
 

13 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

13.1 Competitie 

Laatste vergadering: 23 januari 2020 
 Bespreking wordt verschoven naar de volgende rvb gezien er nog geen verslag is 
 KVV Veldlopen: parcours blijkt net hetzelfde als vorig jaar, ondanks het feit dat er veel 

bemerkingen waren omtrent de start en er beloofd werd dat men dit zou aanpassen. Gery 
Follens neemt contact op met Paul Vandenbergh (parcoursbouwer) en Jos Van Roy (Crosscup). 
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13.2 Recreatie 

Laatste vergadering: 6 januari 2020 
 Input en brainstorm rond de nieuwsbrief 
 Running & Co-dag: in principe 21/11 (afhankelijk van de datum Gouden Spike die zou 

doorgaan op 14/11) Locatie: vermoedelijk Groot-Bijgaarden. 
 Er moet nog een datum vastgelegd worden voor de infosessies voor clubs van Sporttijden 
 De meerderheid van de commissie is vóór het behoud van het huidige reglement RSF (inclusief 

de verplichte aanwezigheid op de Running & Co-dag). 
 Bespreking met Golazo omtrent een verminderde deelnameprijs VAL-leden. 

 
 

13.3 Jeugd 

Laatste vergadering: 20 januari 2020 
 Actiepunten werden bepaald voor het nieuwe beleidsplan. Hierbij was zeer veel inbreng van 

alle aanwezige leden van de commissie. 
 Verslaggeving van de afgelopen regiovergaderingen. Hiermee zijn 50 clubs rechtstreeks 

bereikt geweest. Algemeen positieve feedback gekregen. Vanaf nu kan concreet gestart 
worden met de uitwerking. Vanaf de volgende vergadering zal gestart worden met het op 
papier zetten van de nieuwe proeven (bedoeling tegen eind maart). 

 Er zal nog een ‘Ronde van Vlaanderen’ georganiseerd worden wanneer alles concreet wordt. 
Zo is iedereen betrokken bij het begin van het proces maar ook bij de uitrol hiervan. 

 Resultaten JSF zijn overlopen en geanalyseerd. 2020 blijft het huidige reglement behouden 
(op enkele details na). Bij het nieuwe beleidsplan zal vermoedelijk ook een nieuw reglement 
uitgewerkt worden. 

 Statistieken pistewedstrijddeelname outdoor 2019 werden besproken 
 Bestaat de mogelijkheid om de deelname aan veldlopen ook in statistieken weer te geven? 
 Incident op PK Veldlopen Vlaams-Brabant is besproken 

 

14 FEEDBACK AFGELOPEN AV’S PC’S 

 West-Vlaanderen (Mieke Seminck): 18/1: 
Verkiezingen: voorzitter blijft met unanimiteit, 4 kandidaat-leden ook verkozen met kleine 
verschillen. 

o Er was een interpellatie van het PC zelf omtrent het verhogen van de ledenbijdrage 
door clubs aan het PC van €0,75 naar €1,00. Is goedgekeurd. 

o Er was een bemerking omtrent de verplichting iemand af te vaardigen op de Running 
& Co-dag (aanwezigheid vertegenwoordigd 50% van de punten voor het 
Recreatiesportfonds). Voor enkele clubs is dit afvaardigen toch moeilijk door het 
samenvallen van de datum met eigen organisaties. 

o Regiovergadering Brugge omtrent de hervormingen bij jeugd: conclusie van de 
aanwezige clubs: men is bezorgd dat het een “jeugdbeweging”-aangelegenheid 
wordt. 

 
 Vlaams-Brabant (Tony Willaert): 18/1: 

Verkiezingen: Remi Van Ophem verkozen – 3 leden waren ontslagnemend en zijn niet 
vervangen. 

o PK Indoor: veel inspanningen, weinig opbrengsten. (Het PCB krijgt nooit een 
afrekening van het PCA)  
Het idee bestaat dan ook om dit PK te laten doorgaan in Louvain-la-Neuve. 
 
 

 Antwerpen (Gery Follens): 25/1 
Voorzitter werd unaniem verkozen. 2 leden werden ook terug verkozen. 

o Heel vlotte vergadering 
o VMOL en TJAK waren niet aanwezig 
o Er zijn enkele clubs die nog wilden instappen in de aankoop van horden (en 

hordenkarren) 
 

 Oost-Vlaanderen (Patrick Van Waes): 25/1 
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Voorzitter werd verkozen, nieuwe aanduider bevestigd en 5 leden ook verkozen. 
o 2 clubs ontbraken: ALVA – LEBB 
o INDOOR: Ervaring van een indoormeeting met uitsluitend voorinschrijvingen: véél 

beter! Zou vanuit de federatie verplicht moeten zijn. 
o VELDLOPEN: vanuit de federatie zou het een goed signaal zijn om te verplichten vanaf 

de Cadetten ook inschrijvingsgeld te vragen. 
o Vraag clubs: participatie van jeugd: statistieken van deelname aan 1 of meer 

wedstrijden zouden handig zijn. 
o Afspraak omtrent het afwisselen van locatie AV met een beurtrol lijkt vergeten te 

zijn. Toch beter terug invoeren in de toekomst. 
 

 Limburg (Tony Willaert): 25/1: 
Voorzitterverkiezing: Willy Nys is verkozen. De andere 5 mandaten voor lid zijn ook verkozen 

o Grote opkomst, alle clubs aanwezig! 
 

15 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 EXTRA: 17 februari 2020 
 2 maart 2020 

 

16 VARIA 

 Mieke Seminck pleit voor VOORINSCHRIJVINGEN op indoormeetings en verwijst hiermee naar 
de afgelopen indoormeeting van RCG waar alles supervlot en aangenaam verlopen is (zowel 
voor medewerkers, atleten, juryleden, trainers,…). Ze vraagt aan de BC Competitie om dit 
mee te nemen en zo kwalitatief hoogstaande meetings in te richten. 

 Er zijn in de wandelgangen commentaren om de formulering van de officiële berichten die de 
federatie verstuurd. Deze zouden minder ‘sec’ omschreven moeten zijn. 

 Crosscup Roeselare: op deze selectiewedstrijd hebben Junioren en Masters mannen samen 
moeten lopen (134 atleten samen). Hierdoor waren de Junioren toch enigszins benadeeld. 
Werd besproken met Jos Van Roy en er is afgesproken dat de Junioren Mannen volgend jaar 
zeker apart zullen lopen. 

 AV: evaluatie vorig jaar:  
o eraan denken om de hand-outs van de ppt uit te delen aan de aanwezigen 
o Beeldmateriaal (video) mogelijk van de prestaties van het afgelopen jaar van Vlaamse 

atleten? 
 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
27/05/2019  
Raad van Bestuur 

Patrick Van Waes 
(AVLO), Tony Willaert 
(ACHL) en Ludwig 
Peetroons (OEH). Robin 
Ramakers (VAC) is niet 
aanwezig. 

Overeenstemmende 
clubs bij bespreking en 
stemming kandidaten 
topsportcommissie 

Zij verlaten de 
vergadering voor 
aanvang van de 
bespreking conform HR 
2.1.10.7 

Periode zoektocht 
Topsportcoördinator 
(september- oktober 
2019) 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

Overeenstemmende 
clubs tussen kandidaat 
en betreffende lid 
selectiecommissie 

Lid van de 
selectiecommissie 
heeft 1 
sollicitatiegesprek niet 
bijgewoond 

    
    
  


